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Verslag Participatieoverleg  

29 september 2023 
 
Plaats: Stadhuis Deinze (Jacques Rogge-zaal) 

Aanwezig: 

Voor Stad Deinze: Laurence Hauttekeete (beleidsmedewerker) 

Voor Afrit 12:  Wouter Langeraert (verslag) 

Afrit 12 heeft vooraf verschillende vragen bezorgd aan Laurence. Laurence heeft bij alle betrokken 
stadsdiensten het antwoord op deze vragen opgevraagd: 

 
Vraag 1: De werken voor de renovatie van het Cultuurhuis zijn half mei 2023 gestart. Wanneer is 
een participatiemoment gepland met de gebruikers? Over het oude deel? Over het nieuwe deel? 
Over de directe omgeving? 
 

Antwoord: Dienst Omgeving zal geen participatiemoment meer organiseren. Er was een 

participatietraject en mede op basis daarvan zijn de plannen voor de renovatie en de nieuwbouw 

getekend. Ondertussen zijn de werken vergund en worden ze uitgevoerd. 

Voor het gebruik van het Cultuurhuis en van de nieuwe gemeenschapszaal is de Dienst Cultuur 

bevoegd (diensthoofd Wim Van der Cruyssen). Deze dienst zal een gebruikersreglement opstellen. 

Hiervoor zal rekening gehouden worden met de verwachtingen en opmerkingen die destijds tijdens 

het participatietraject werden verzameld. Dienst Cultuur zal maar aan het opstellen van dit 

reglement toekomen als er voldoende zicht is op de aanwezige technieken, het te plaatsen meubilair 

en dergelijke meer.  

Opmerkingen Afrit 12:  

- Kunnen de gebuikers/verenigingen nog bepaalde vragen stellen over het voorziene 

meubilair, het podium, de keukeninrichting … Laurence antwoordt dat het best is Wim Van 

der Cruyssen hiervoor te contacteren. 

- Tijdens het infomoment in de kerk over het Cultuurhuis stelde de Stad ook de plans voor de 

aanleg rond het Cultuurhuis voor. Aan de zuidkant van de Cluysewijk, waar een nieuwe 

verkaveling komt, werd een nieuwe groenzone voorzien. Afrit 12 herhaalt de vraag dat de 

bewoners zouden betrokken worden bij de uitwerking van die groene zone. Laurence gaat 

bij de dienst omgeving na of dit opgenomen wordt in het Beleidsplan Ruimte. Er wordt 

verder gewerkt aan de 4 thema’s van het Beleidsplan Ruimte.  Elk thema wordt binnenkort 

in commissievergaderingen besproken in de gemeenteraad. 

 
Vraag 2: Wanneer krijgt het deel van de Merendreestraat dat alleen éénrichtingsverkeer toelaat, 
volledig tweerichtingsverkeer? 
 
Antwoord: De vraag is achterhaald want ondertussen is er tweerichtingsverkeer over de volledige 
Merendreestraat mogelijk. 



 

Afrit 12 Hansbeke 
Dorpsraad 

 

 

 

 

 
 

2/4 

 

Opmerking Afrit 12: Veel bestuurders rijden nog steeds rechtdoor aan het kruispunt Hansbekedorp-
Merendreestraat, hiertoe uitgenodigd door de weginrichting, de aanwezigheid van een verkeersbord 
Eenrichtingsverkeer (bord F19) en de afwezigheid van een wegwijzer Merendree. Het gevolg is dat 
overbodig verkeer het smalle traject  van Hansbekedorp gebruikt rond het Stationsplein en langs ’t 
Pestelijntje. Laurence antwoordt dat het mogelijk is dit te signaleren aan Dienst Mobiliteit (Gilles Van 
Onacker) en zal dit ook zelf doorgeven.  
 
 
Vraag 3. Komt er een bord voor aanplakking ter vervanging van het verdwenen bord op het 
stationsplein? 
 

Antwoord: De TUD (technische uitvoeringsdienst van Deinze) verwijdert overal de oude, 

bordeauxkleurige aanplakborden wanneer ze openbare werken hinderen. Momenteel is geen 

vervanging voorzien. 

Opmerking Afrit 12: Een aantal verenigingen – die soms minder digitaal communiceren - dringt aan 

op een aanplakbord voor affiches om hun evenementen aan te kondigen. Digitaal evenementen 

aankondigen is trouwens in Hansbeke ook een probleem door de slechte leesbaarheid van het 

elektronisch infobord op het stationsplein. De geluidswerende muren verhinderen het lezen van het 

bord. Zelfs de op de treinperrons staande reiziger – die doorgaans wat tijd heeft – en de reizigers in 

de treinen kunnen de boodschappen niet lezen. Laurence antwoordt dat zij de communicatiedienst 

op de hoogte heeft gebracht. Die laat weten dat hij hiervan reeds op de hoogte is en volop aan het 

onderzoeken is hoe het anders kan. 

  
 
Vraag 4. Er verdwenen zitbanken in Hansbeke. Er kwamen  nieuwe zitbanken aan de kerk. Er is vraag 
naar meer zitbanken op andere plaatsen. Bestaat een rustbankenplan voor Stad Deinze? 
 
Antwoord:  In het Beleidsplan Ruimte is het opmaken van een zitbankenplan opgenomen als actie. 
 
 
Vraag 5. Zijn stappen gezet  in de uitvoering van het Trage wegenplan Hansbeke? Tijdens het 
overleg dat we hadden met schepen Van Thuyne en Gilles Van Onacker op 2/02/2023 werden 
diverse vragen gesteld. Zijn er antwoorden? 
 
Antwoord: Dienst Mobiliteit (Gilles Van Onacker) heet de eigendomssituatie van de trage wegen 
opgezocht met het oog op een openstelling. De fase van het contact leggen met de eigenaars moet 
nog aangevat worden. Van AWV (Agentschap Wegen en Verkeer) is – ondanks herinnering – geen 
antwoord gekomen op de vraag of ruiters de Reisduiftunnel kunnen gebruiken. Aan de Vlaamse 
Waterweg NV is gevraagd het verbod voor ruiters op het jaagpad langs de Brugse vaart te verklaren 
of op te heffen. Er kwam geen antwoord. Deze vragen zullen opnieuw gesteld worden. 
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Vraag 6. Op kermiszondag 8 oktober vindt Hansbeke Verenigd(t) plaats. Is het mogelijk voor dit 

initiatief van 23 Hansbeekse verenigingen een toelage aan de Stad te vragen? 

 

Antwoord: Het antwoord is negatief. 

 

Opmerking Afrit 12: Gelukkig vormt de eerste steenlegging van het Cultuurhuis diezelfde namiddag 

de aanleiding om show- en dansband ’t Schoon Vertier naar Hansbekedorp te halen. Dat vormt een 

extra steun voor de sfeer op Hansbeke Verenigd(t).  

 

 

Vraag 7. De Hansbeekse gemeentezaal kent enkele problemen: reserveren is niet gemakkelijk omdat 

de agenda niet gedeeld wordt,  last minute reservatie is niet evident, het materiaal is kaduuk enz. 

Met wie kunnen we in contact treden om tot verbetering te komen? 

 

Antwoord: Verantwoordelijke dienst is Dienst cultuur. Het online reserveringssysteem geldt voor 

alle gemeenschapszalen in Deinze en iedereen heeft toegang tot het systeem. Last minute-

wijzigingen zijn onmogelijk omdat de zaalverantwoordelijken evenmin last-minute kunnen 

opgeroepen worden om de zaal te openen of te sluiten en vooral om te controleren of de gebruiker 

de zaal voldoende netjes achterlaat. Het opkuisen laat in sommige zalen soms te wensen over. Er 

wordt daarom gevraagd tenminste 2 weken vooraf een zaal te reserveren. In de praktijk zijn 

wijzigingen tot 1 week voorafgaand aan de activiteit mogelijk. In ieder geval wenst de dienst altijd te 

weten wie aansprakelijk is bv. voor schade of gebrek aan netheid. Wat betreft de slechte staat van 

de Gemeentezaal en van het materiaal moet gewacht worden op de renovatie van het Cultuurhuis 

en de nieuwe gemeenschapszaal. Er worden nu geen investeringen in de Gemeentezaal meer 

gedaan. 

Opmerkingen Afrit 12: Er zou moeten onderzocht worden of in het reserveringssysteem niet de 

naam van de vereniging kan meegedeeld worden (niet indien het een privé-reservatie betreft) Dit 

zou het mogelijk maken om onderling contact te leggen en verwisselingen af te spreken. Nu zien we 

soms dat een zaal langdurig gereserveerd wordt maar in de praktijk toch op bepaalde tijdstippen 

niet of niet volledig  gebruikt wordt. Wat betreft de slechte staat van het materiaal zou het al helpen 

als de technische dienst een controle doet van stoelen en tafels want hun gebruik is niet zonder 

gevaar. 
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Vraag 8: Wat is de toekomst van de uitleendienst In Hansbeke? 

 

Antwoord: De werking van de uitleendienst blijft tot eind 2024 of langer op de huidige locatie. Er is 

in het nieuwe cultuurhuis geen ruimte voorzien om de uitleendienst naar deze locatie te verhuizen. 

Voor de werking vanaf 2025 is er nog geen beslissing genomen. 

 

 

Vraag 9: Wat is de stand van zaken van het ingediende dossier voor een mountainbikeroute? 

 

Antwoord: Schepen van sport Sophie D’hondt liet weten dat de MTB-route wegens afwezigheid 

door ziekte/zwangerschap in de sportdienst niet verder is geëvolueerd, maar de draad wordt weer 

opgenomen. 

 


